

Fagutvalget

Institutt for statsvitenskap
Det samfunnsvitenskapelige fakultet

Møtereferat

Til: Fagutvalget ved Institutt for statsvitenskap
Dato: 22. nov. 2023
Tid: 16:15 – 18:00
Sted: Rom 214, E. S. hus, Moltke Moes vei 31, Universitet i Oslo
Ordstyrer: Mathias Lind Høyning
Referent: Håkon Wraa Måge

Tilstede:	Håkon Wraa Måge Thomas B. E. Gundersen Marina Johansen Mathias Lind Høyning Gard Møller-Johansen	Fravær:	Robert Granlund Nora L. L. H. Auberg Peder Reitbakken
------------------	--	----------------	---

H23/087 Godkjenning av innkalling, dagsorden og referat

Godkjenning av innkalling, dagsorden og referat er enstemmig vedtatt.

H23/088 Orientering fra verv

Utvalgsleder v/ Mathias

- Har vært i møte med instituttet i dag om årsplan og budsjettet.

DMS v/ Peder

- Ikke til stede.

Sekretariat v/ Håkon

- Har skrevet sakspapirer til dagens møte.

Økonomi v/ Thomas

- Har betalt ut utlegg.
- Har deltatt i SVSU-møte som vara.
- SVSU vurderer endring i skap-registreringssystem.
- Man kan søke midler fra SVSU for åpne arrangementer.

- **Marina:** Oppfordrer ZP til å søke midler fra SVSU.

Kommunikasjon v/ Marina

- Har promotert studieturkomité.



Arrangementer v/ Nora

- Ikke til stede.

Arrangementer v/ Peder

- Ikke til stede.

Samfunnsvitenskapelig Studentutvalg (SVSU) v/ Gard

- Kunne ikke delta på SVSU-møte.
- Orienterer om Eilin-sak i SVSU.

Instituttstyret v/ Robert

- Har jobbet med sak om justering av utdanningsplanen på bachelor i statsvitenskap.

Programrådet v/ Nora

- Neste møte er den 7. desember.

H23/089 Romfordeling på ES

Mathias redegjør:

- På SVSU-møte i går ble det besluttet at saken om romfordeling på ES ikke behandles i SVSU, men at den skal diskuteres blant FU/PU-lederne.
- Oppfordrer til at masterstudiene ikke trenger å ha kontor på andre etasje på ES.

H23/090 Kakedag

Mathias redegjør:

- Foreslår å ha kakedag i starten av desember.
- **Thomas:** Vi har 1 000,- igjen på drift av Fagutvalget.
 - **Håkon:** Foreslår at vi baker lussekatter den 5. desember til 6. desember.
 - **Mathias:** Foreslår at vi kan bruke av egenkapital.

H23/091 Tentativ dato og tema for aktualitetssymposiet

Håkon redegjør:

- Vi har tidligere diskutert å ha digitalisering og kunstig intelligens som tema, men vi har ikke sett noe videre på dato.
- Foreslår å diskutere dette videre neste uke.

H23/092 Dato for allmøte

Mathias redegjør:

- Forelesningene på andre semester starter i uke fire.
- **Håkon:** Foreslår å ha allmøte onsdag 24. 16:15.



H23/093 Vitebøker

Mathias redegjør:

- Foreslår at man ser på vitebok innen neste semester starter. Haster ikke.
- Bra å skrive ned erfaringer fra vervet og hvilket semester det kommer fra.
- Uavhengig av om man trekker seg eller ikke bør man skrive ferdig viteboken innen allmøte.

H23/094 Investering på slutten av semesteret

Mathias redegjør:

- Man kan investere i nye møbler på Soupérådet.
- **Marina:** Dersom vi investerer i Soupérådet må vi få en avtale med SVFF om bruk av rommet. Bør ha tydelig erstatningskrav hvor SVFF er ansvarlig for erstatningsprosessen.

H23/095 Verv som aktualitetssymposie-ansvarlig

Mathias redegjør:

- Foreslår å vedta slik det står skrevet i sakspapirene.
Vedtatt ved akklamasjon.

H23/096 Støtte til ZP

Mathias redegjør:

- Foreslår å vedta slik det står skrevet i sakspapirene.
Vedtatt ved akklamasjon.
- **Thomas:** Det blir ikke en overføring like mye som at vi tar regningen for ekstrautgifter opp til 12 000,-.

H23/097-A Eventuelt (Utdanningsløp bachelor i statsvitenskap)

Mathias redegjør:

- Robert har laget forslag til programrådet om mulige endringer i utdanningsplanen for bachelor i statsvitenskap.
- Dette er fordi overgangen fra videregående til universitet kan være litt brå, og fordi instituttet har flere store fag på høsten enn våren.
- Robert har kommet med tre mulige forslag:
 - EXPHIL flyttes til 1. semester, STV110 flyttes til 2. semester, EXFAC flyttes til 3. semester.
 - EXFAC flyttes til 1. semester, STV1100 flyttes til 2. semester.
 - EXPHIL flyttes til 1. semester, STV1100 flyttes til 3. semester.
- **Marina:** Vi kan fremme at tredje mulighet er mest optimal, men at vi har forståelse for at forslag en eller to er mer praktisk for instituttet.



H23/097-B Eventuelt (Møtefri)

Håkon redegjør:

- Foreslår at vi skal ha møtefri fra og med uke 50 til og med uke 1.
 - Slik at siste møte for semesteret er 6. desember og først møte på nyåret blir 10. januar.
 - Dette kan vedtas på senere møte.
- **Håkon:** Man kan ha et ekstraordinært møte 3. desember for å få vedtatt vedtaksforslag.

H23/097-C Eventuelt (Vedtekter)

Marina redegjør:

- Foreslår at vi skal diskutere antall utvalgsmedlemmer i Fagutvalget.

H23/097-D Eventuelt (Timeplan for 2. semesteret bachelor)

Thomas redegjør:

- De på andre semester bachelor i statsvitenskap har tre forelesninger på samme dag.
 - Foreslår å ta opp dette på programrådsmøte.
- **Marina:** Vi kan nevne på programrådsmøtet at vi er negative til at alle forelesningene er på samme dag.
 - **Gard:** Kan gå ut over oppmøte,

Møtet er hevet 17:19.

Med vennlig hilsen,

Mathias Lind Høyning
Utvalgsleder
Fagutvalget for ISV

Håkon Wraa Måge
Utvalgssekretær
Fagutvalget for ISV

